



ONA 2021 Provincial Elections

Candidates for President

JEANNE ERNST

Local 31

jernstona@gmail.com

CATHRYN HOY

Local 99

cathrynhoy12@gmail.com

Voting information (including PIN number) will be sent to members commencing September 27, 2021. Members can vote until 4:00 p.m. on November 1, 2021.

1. Call 1-866-398-1586 or vote online at <https://ona.simplyvoting.com>.
2. Listen to the easy-to-follow prompts or follow the instructions on screen.
3. Select the candidate of your choice and confirm your selection.

For more information, including resumes of the candidates, visit our website at www.ona.org/board21 or contact the Office of the Chief Electoral Officer (Chief Executive Officer) at chiefelectoralofficer@ona.org.

Élections provinciales 2021 de l'AIIO

Personnes candidates au poste de présidente

JEANNE ERNST

Section locale 31

jernstona@gmail.com

CATHRYN HOY

Section locale 99

cathrynhoy12@gmail.com

L'information relative au vote (y compris le NIP) sera envoyée à tous les membres à compter du 27 septembre 2021. Les membres peuvent voter jusqu'au 1^{er} novembre 2021, à 16 h.

1. Composez le 1 866-398-1586 ou votez en ligne à l'adresse <https://ona.simplyvoting.com>.
2. Écoutez les étapes faciles à suivre ou suivez les instructions à l'écran.
3. Sélectionnez la personne candidate de votre choix et n'oubliez pas de confirmer votre sélection.

Pour obtenir plus de détails, y compris les curriculum vitae des personnes candidates, veuillez consulter notre site Web à l'adresse www.ona.org/board21 ou communiquer avec le Bureau de la directrice générale des élections (directrice générale) à l'adresse chiefelectoralofficer@ona.org.